
 

 

 

Αθήνα,  26 Ιουνίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τoν Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

  

ΘΕΜΑ: «Απειλές για επιβολή προστίμου από την ΑΑΔΕ σε επιχειρήσεις 

που δεν υποχρεούνται να συνδέσουν τις ταμειακές τους μηχανές με POS»  

 

Στη πιο σημαντική περίοδο λόγω τουρισμού για την εθνική οικονομία 

συνεχίζονται οι αστοχίες προς τις επιχειρήσεις που είναι υπόχρεες διασύνδεσης 

των ταμειακών μηχανών με τα POS με καταληκτική ημερομηνία τις 30/6/2024. 

Όπως επισημαίνει η Ένωση Επαγγελματιών & Επιχειρήσεων Πληροφορικής 

Ελλάδας(ΕΕΕΠΕ) η μη σωστή και  έγκαιρη ενημέρωση της, καθώς και 

η  αδυναμία εξυπηρέτησης από τις εταιρείες Διαχείρισης Μέσων Πληρωμών 

(NSP, Aquirers),  λόγω φόρτου εργασίας,  καθιστά σχεδόν αδύνατη την έγκαιρη 

ενσωμάτωση της Διασύνδεσης ERP με POS από τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις 

λογισμικού. 

Στις προφανείς δυσκολίες που αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις για την 

υλοποίηση της διασύνδεσης των ταμειακών μηχανών, η ΑΑΔΕ απέστειλε 

ομαδοποιημένο μήνυμα απειλώντας με επιβολή προστίμου 10.000 ευρώ, 

εφόσον τηρούν απλογραφικό λογιστικό σύστημα και 20.000 ευρώ για 

υπόχρεους διπλογραφικού, προς επιχειρήσεις που εξαιρούνται από τη 

διασύνδεση σύμφωνα με την παρ. 4 του άρθρου 1 της Α 1074/2024 υπ’ 

αριθμό απόφασης του διοικητή της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων 

ΑΑΔΕ, που τροποποιεί την  Α.1155/9.10.2023,  όπου αναφέρεται ότι οι 

«συναλλαγές οντοτήτων που εμπίπτουν στις διατάξεις της υπό 
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στοιχεία ΠΟΛ.1002/2014 (Β' 3/2015) απόφασης της ΓΓΔΕ και εξαιρούνται από 

την υποχρεωτική χρήση ΦΗΜ, καταλαμβάνονται από τα οριζόμενα στην 

παρούσα, εφόσον οι ως άνω οντότητες κάνουν χρήση ΦΗΜ με την επιφύλαξη 

του τελευταίου εδαφίου της παρ. 5». 

Επιπροσθέτως, στις 30/6/2024  λήγουν τα vouchers αναβάθμισης ταμειακών 

μηχανών για διασύνδεση με POS καρτών και αντικατάστασης παλαιών 

ταμειακών, ενώ πολλές επιχειρήσεις λόγω φόρτου εργασίας δεν έχουν 

προλάβει να τα εξαργυρώσουν.    

Επειδή, τα ομαδοποιημένα μηνύματα της ΑΑΔΕ προκαλούν  σύγχυση και 

αγωνία στον επιχειρηματικό κόσμο. 

Επειδή, υπάρχει έλλειψη διευκρινιστικών αποφάσεων από την πλευρά της 

Πολιτείας για υποπεριπτώσεις και συγκεκριμένους ΚΑΔ, που είτε δεν έχουν 

υποχρέωση σε χρήση ΦΗΜ ή είτε τελικά παρόλο που γίνεται προαιρετική 

χρήση ΦΗΜ  δεν απαιτείται διασύνδεση (1002/2014). 

Επειδή, η κυβερνητική πολιτική επιμένει να δοκιμάζει τις αντοχές των 

επιχειρηματιών και ειδικότερα της μικρομεσαίας επιχειρηματικότητας. 

Επειδή, απαιτείτε από τους επιχειρηματίες την έγκαιρη ενσωμάτωση της 

Διασύνδεσης ERP με POS, ενώ η ΑΑΔΕ αποδείχθηκε ανέτοιμη να υποστηρίξει 

το εγχείρημα. 

. 

Ερωτάται o κ. Yπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες σκοπεύει να προβεί, προκειμένου να 

αντιμετωπίσει τα προβλήματα που προκαλούνται από τις 

αποφάσεις της  Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων; 

2. Εάν προτίθεται να δώσει επιπλέον παράταση πέρα τις 30/6/2024 

λόγω των θεμάτων που έχουν προκύψει; 

3. Εάν προτίθεται να δώσει επιπλέον παράταση για την εξαργύρωση 

των vouchers Ψηφιακών Συναλλαγών για την αντικατάσταση των 

ΕΑΦΔΣΣ; 

 
 

Οι Ερωτώντες και Ερωτώσες Βουλευτές 

 



Χρηστίδου Ραλλία 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος—Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δούρου Ειρήνη(Ρένα) 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Θρασκιά Ουρανία(Ράνια) 

Κόκκαλης Βασίλειος  

Κοντοτόλη Μαρίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαηλίου Γεώργιος 

Πούλου Παναγιού(Γιώτα) 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 

  




